
Beantwoording vraag n.a.v. oordeelsvormende raadsvergadering 
van 7 mei inzake PMD-afvalinzameling

De portefeuillehouder geeft aan dat PMD-afvalinzameling geld oplevert en geld kost. 
Overgebleven gelden vloeien volgens afspraak terug naar de inwoners. De 
portefeuillehouder geeft aan schriftelijk te beantwoorden of PMD-afvalinzameling 
onder aan de streep geld oplevert.

Antwoord
De gescheiden inzameling van PMD heeft tot nu toe steeds geld opgeleverd.
Daarom neemt de vergoeding aan gemeenten jaarlijks af. In de praktijk blijkt de 
inzameling niet jaarlijks goedkoper te worden. Ook blijkt de kwaliteit van PMD in de 
loop van de tijd af te nemen, waardoor vermarkting minder oplevert dan vooraf 
ingeschat. Gevolg hiervan is dat het financiële voordeel van de jaarlijkse inzameling 
van PMD afneemt. De verwachting is dat dit jaar het resultaat rond C 0 uit komt.

Dit is niet alleen een Veldhovens probleem, maar een landelijk knelpunt. Alle 
betrokken partijen zijn hierover (landelijk) in overleg en de verwachting is dat rond de 
zomervakantie hierover meer duidelijkheid komt. Hierbij gaat het niet alleen om 
financiële aspecten, maar ook om duurzaamheidsaspecten (circulaire economie).


